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Medlemmarna i Malmö Civila Ryttareförening kallas härmed till stadgeenligt årsmöte.

Tid:  Tisdagen den 11 Mars, 2025, klockan 18.00
Plats:  Malmö Civila Ryttareförening
   
 

Föredragningslista
1.  Mötets öppnande

2.  Val av ordförande för mötet

3.  Val av sekreterare för mötet

4.  Fastställande av röstlängd

5.  Val av justeringsmän

6.  Fastställande av dagordning

7.  Fastställande av att mötet blivit i laga ordning utlyst

8.  Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse

9.  Revisorernas berättelse

10.  Fastställande av balans- och resultaträkningar

11.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

12.  Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter

13.  Val av ordförande för föreningen

14.  Val av övriga styrelseledamöter jämte suppleanter

15.  Anmälan av ungdomsledamot jämte personlig suppleant utsedda av ungdomssektionen

16.  Fastställande av eventuella sektioner förutom ungdomssektionen

17.  Val av två revisorer och en revisorssuppleant

18.  Beslut om antalet ledamöter i valberedningen

19.  Val på ett år av ordförande och ledamöter i valberedningen

20.  Val av ombud till SRF och distriktets allmänna möte och ev. andra möten där föreningen 
har rätt att representera med ombud

21.  Fastställande för årsavgift för nästkommande år

22.  Övriga ärenden som kan upptas till beslut på årsmöte

23.  Mötets avslutande
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Fondmedel
Under 2024 har styrelsen ansökt om och beviljats fondmedel för projekt som genomförs under 2025. Föreningen har fått 
15 000 kronor från Swedbanks Ägarstiftelse Skåne för att driva projektet ”Hälsoprojekt för ryttare och hästintresserade”. 
Inom ramen för projektet kommer tre träffar med mental träning och tre träffar med fysisk träning att arrangeras, ledda av 
en erfaren coach.
 Med stöd från Grannskapsfonden kommer föreningen även att anordna en ”Grannskapsdag” i juni. Dagen bjuder på en 
rad roliga aktiviteter för både barn och vuxna, medlemmar såväl som grannar.

Koncernen MCR
Koncernen består av:
• Den ideella föreningen Malmö Civila Ryttareförening (MCR), ordf. Michael Burhoff
• MCR:s Ridhusförening ek förening u.p.a. (MCRR), ordf. Bertil Sjödin
• Aktiebolaget MCR AB, VD Kristin Kringstad, styrelseordf. Richard Forsman

MCR är huvudman inom koncernen och äger i sin helhet Ridhusföreningen, som i sin tur äger MCR AB.
MCR AB tog 2009 över huvuddelen av verksamheten från MCR, och äger bl.a. hästar, inventarier,  
ridhusanläggningen samt svarar för hyresarrendet med Jägersro. MCR AB administrerar och ansvarar  
för försäljning, marknadsföring, inköp,personal samt driver ridskolan.
Verksamheten inom och mellan de olika enheterna inom MCR-koncernen regleras genom avtal. 

MCR AB (org nr. 556588-8343)
Ordförande är Richard Forsman och VD är Kristin Kringstad.
Övriga ledamöter har under 2023 varit Michael Burhoff och Martin Jönsson. 

MCRR (Ridhusföreningen) (org nr. 746000-7052)
Ordförande är Bertil Sjödin och sekreterare är Michael Burhoff.  
Övriga ledamöter har under 2023 varit Richard Forsman.

Hemsida och sociala medier
Hemsidan www.malmocivilaryttare.nu har fortsatt genomgått uppdateringar under året och detta har delvis  
påverkat tillgängligheten till information. Du finner normalt sätt information om klubben, tävlingar,  
terminsplanering, bilder och mycket mer.

MCR:s officiella Facebook och Instagram sida kompletterar hemsidan med kortare notiser och hänvisningar.
Följarantalet ser ut så här på våra sociala medier, Facebook >1900st, Instagram 1939st. 

Malmö ridsportsföreningars centralorganisation (MRCO)
Kort historik om Malmö Ridklubbars Centralorganisation, MRCO.
MRCO är ett samarbetsorgan mellan de olika ridklubbarna i Malmö. KRF, MCR, MR, ÖRS och SSRF.
Försök att bilda ett samarbetsorgan gjordes redan 1955 mellan Malmö Civila Ryttareförbund (hette så då) och Malmö 
Ridklubb för att få ett starkare förhandlingsläge i sina ansökningar om anslag till Malmö Stad. Detta försök misslyckade 
dock. 1969 bildades MRCO. Uppgift var att hos Malmö Stad arbeta för mer generösa bidrag till verksamheten. Många 
goda resultat har uppnåtts genom åren, som exempel kan nämnas bidrag till lokalhyran. Samarbetsorganet har blivit  
förebild för andra klubbar och föreningar i Malmö.
 Bingo ekonomisk räddning. Tack vare MRCO fick även ridklubbarna delta som arrangör i Malmös bingospel.  
Detta blev ett oerhört viktigt ekonomiskt stöd till ridklubbarna under 80- och 90-talen.
 Senaste stora samarbete med Malmö stad är i Ridskoleutredning 2011. I samband med att utredningen startade fördes 
en dialog mellan MRCO och Malmö Stad. Detta bidrog till värdefull information och en del viktigt ställningstagande. 
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Styrelsens årsredovisning och förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2024.

Årsmöte
MCR:s 98:e årsmöte ägde rum den 26 februari 2024 på Malmö Civila Ryttareförening. 

Styrelsen fick följande sammansättning: 
Ordförande  Michael Burhoff    mandattid t.o.m 2025
Ordinarie ledamot  Ylva Wikman    mandattid t.o.m 2025
Ordinarie ledamot  Emma Sjöholm    mandattid t.o.m 2026
Ordinarie ledamot  Rebecca Grahn    mandattid t.o.m 2026
Ordinarie ledamot  Ted Burhoff    mandattid t.o.m 2025
Ordinarie ledamot  Johanna Nilsson    mandattid t.o.m 2025
Ordinarie ledamot  Camilla Rydberg Millrud    mandattid t.o.m 2025
Ordinarie ledamot  Nathalie Pawlak Nelson   mandattid t.o.m 2026

Suppleant  Christina Högberg    mandattid t.o.m 2025
Suppleant  Erik Nordin    mandattid t.o.m 2025
 
Remonternas representant i styrelsen: 
Ordinarie Hanna Palmqvist
Suppleant  Roterande

RUFS representanter i styrelsen:
Gruppen vilande

Val av revisorer och deras suppleanter:
Godkänd revisor Malin Åkesson mandattid t.o.m 2025
Medlemsrevisor Margareta Norgren  mandattid t.o.m 2025

Val av valberedning:
På årsmötet 2024 valdes Anna Stenberg och Ellna Nilsson, ordförande Beata Näslund. 
Mandattid till årsmötet 2025.

Val av ombud:
Ombud för Svenska Ridsportförbundet väljs av styrelsen.
Ombud för MRCO väljs av styrelsen.

Till styrelsen är följande befattningshavare adjungerats:
Kristin Kringstad, VD, MCR AB.

Styrelsearbetet:
Styrelsen har under året haft 8 ordinarie sammanträden. Följande kommittéer har verkat under styrelsen:
• Tävlingssektionen: Ylva Wikman
• Remonterna: Hanna Palmqvist

Föreningen har under året haft 663st(663st) medlemmar var på,
• Över 21 år: 220st (214st)
• Under 21 år: 383st (449st), fördelat 7-12år 171st och 13–20 år 212st
• Föreningen har 8st hedersmedlemmar, och 19st ständiga medlemmar.

Siffrorna inom parentes är för 2023

Ekonomi
Föreningens ekonomiska ställning framgår av bifogade resultat- och balansräkning.
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Som exempel kan nämnas att privathästar idag är en naturlig del av ridskolan. I dialog med MRCO kom Ridskoleutred-
ningen fram till att det för föreningarna är viktigt att de har möjlighet att erbjuda sina medlemmar uppstallning av sina 
hästar. MRCO anser att de privata hästarna genererar ett stort socialt värde, de är förebilder för ridskoleeleverna och  
fungerar som mentorer för de yngre och mindre erfarna ryttarna i föreningen. För att kunna dra nytta av all samlad  
erfarenhet och bidra till en bra sammanhållning i föreningen är det önskvärt att det finns möjlighet att stalla upp sin häst 
på sin gamla ridskola.
 Idag för MRCO en ständig dialog med Malmö Stad när det gäller Ribersborgs tävlingsbanor både när det gäller  
evenemang och skötsel.

MRCO:s huvudsyften är att:
• Fungera som ett samarbetsorgan mellan Malmö stads ridklubbar i dialog och diskussion främst med Malmö kommun.
• Myndigheter, Skånska och Svenska Ridsportförbundet.
• Främja ridsporten i Malmö.
• Kunna vara rådgivande i frågor som rör ridklubbarnas verksamheter.
• Genom minst fyra möten per år medverka till att ett gott samarbete mellan ridklubbarna upprätthålls.
• Medverka på mötena med ordföranden och verksamhetsansvarig från varje klubb. Variationer kan förekomma.

Föreningsstyrelsen har ordet
2023 års årsmöte såg ingen större förändring av föreningsstyrelsen, en ordinarie ledamot valde att avgå, ersättes med ett 
välbekant MCR ansikte. Under verksamhetsåret har det legat stor fokus på frågor så som,

• Hästvälfärd, hur mår våra hästar och hur kan de må ännu bättre
• Sammanhållning och inkludering, stämningen i stallet
• Ekonomi, se till att klubben står stadigt och klarar av turbulenta faktorer i omvärlden
• Sociala plattformar, underhåll hemsidan, Instagram och Facebook
• Utbildning av styrelsen
• Söka medel, Fonden, Granskapsfonden, Sparbanksstiftelsen

Som alltid finns det utmaningar i många former. Så som samhällets ekonomiska situation har fortsatt påverka föreningen 
med höjda kostnader i alla dess former. Målsättningen har hela tiden varit att detta skall ge så liten påverkan på våra med-
lemmar som möjligt. Vi har i största mån försökt hålla tillbaka ridavgifter och medlemsavgifter så gott det går, samt försöka 
tillhandahålla samma service som innan dessa tuffa ekonomiska tider.

Fonden är ett redskap som föreningen har till sitt förfogande via Skånes Ridsportsförbund. Via detta kan klubben stötta 
medlemmar i utsatta ekonomiska situationer genom att sponsra en del av ridavgiften. Föreningen gör vad vi kan för att så 
många sökande som möjligt skall kunna ta del av stödet men tyvärr så finns det ett begränsat antal platser och det är inte 
alltid vi kan tillgodose alla sökande. Vårterminen 2024 hade vi så många sökande och vi ville neka så få som möjligt. Re-
sultatet blev att alla pengar tog slut och vi hade inget kvar till höstterminen, vi försökte söka mer medel men tyvärr. Inför 
2025 har vi lyckats få mer medel än tidigare år och vi hoppas kunna stötta så många som möjligt.

Medlemsbrev, vi började 2024 med medlemsbrev som skickas ut via email till alla medlemmar, med registrerad email i 
vårt system. Vi fick positiv återkoppling vilket vi tackar för, vi kommer fortsätta även 2025 att skicka ut dessa brev när det 
finns ny information att delge. Det blir inte så många brev men bättre att skicka få med relevant innehåll än många med 
upprepning.

100 år, redan under 2024 påbörjades planeringen för vårt 100 års firande. Styrelsen har tillsatt en grupp för att styra upp, 
planera och ge förslag på möjliga aktiviteter. Information delges löpande på våra sociala plattformar.

Anläggningen, möten med kommunen har förekommit under året, där det diskuteras eventuella förbättringsåtgärder  
och underhåll. Solcellerna på ridhustaket är igång och producerar el.
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Ridskolans aktiviteter 2023
Ridskolan har i nuläget 54 lektioner. Vi har förutom det klubbtävlingat i hoppning och dressyr, lingondressyr och  
blåbärshoppning.
 Stallkurser har vi också haft under loven och på sommarlovet. Hyrning har vi haft både under juluppehållet och på  
sommarlovet. Sommaren har varit full av olika aktiviteter som varit välbesökta. Vi öppnar nya grupper för barn under  
terminnstart och också under terminerna när vi ser att vi har ett ledigt utrymme i lilla delen av ridhuset
Våra häster har i stort fungerat bra vi har två fina killar som lämnat oss under året Clinton och Thor. Dom två är  
verkligen saknade. Vi har fått två ny arbetskamrater Abbe och Indy. Vår älsta ponny är nu Melody med sina 30 år,  
fortfarande i full gång.
 Vi har en fantastisk personal som ställt upp på bästa sätt, stort tack till alla. 
Vi försöker vara en ridskola för alla!
Vi har separata berättelser om ridläger, ridskolecupen, showen och spontanridningen. 
Kris Kringstad

Prova på ridning
Jag heter Cornelia Claesson och blir 21 år 2025, det är jag som har hand om prova på ridningen. 
 Prova på ridning och hästskötsel anordnas på fredagar mellan 15:00 och 17:00, det är för barn och ungdomar mellan  
8-15 år som bor i Malmö kommun. Mellan 15:00 och 17:00 så får deltagarna hitta hjälm och väst, sedan delas de in i  
2 grupper, de hjälps åt att fixa hästarna inför ridningen. Grupperna rider i ca 30 min var. Under ridningen så får de  
prova på att skritta och trava, de får även styra hästen de rider självständigt. Flera av deltagarna har i efterhand börjat  
rida på ridskolan.  

Verksamhetsberättelse för Remonterna
Ungdomar under 25 år är organiserade i ungdomssektionen Remonterna.
I februari 2024 hade Remonterna sitt årsmöte och fick en ny styrelse.

Ordförande:  Hannah Palmquist
Vice ordförande:  Alisa Jaganjac (avgick sommaren 2024)
Sekreterare:  Ella Lundborg
Vice sekreterare:  Kelly Friberg
Ekonomiansvarig:  Olivia Thomsen
Pr-ansvarig:  Sonja Neuman
Vice pr-ansvarig:  Ruvejda Haliti
Ledamot:  Yasmin Jassim Hashim
Ledamot:  Zoe Stankovic
Suppleant:  Nova Ljung
Suppleant:  Jossan Boye

Aktiviteter och Anordningen
Under det gångna året har vi haft många olika aktiviteter för barn i olika åldrar. Vi har ordnat bland annat övernattningar, 
baktävlingar, femkamp, skattjakt och ett disco. Vi har även varit med och ordnat stationer på familjedagen, där vi höll vi i 
en tipsrunda. Vi har även hjälp till lite på olika tävlingar.

Mål och vision
• Remonterna ska jobba för en ridskola som är fri från mobbning och utanförskap.
• Jobba mot att följa det svenska ridsportförbundet om hur US ska drivas.
• Alla ska känna sig trygga i stallet och känna att det är en säker plats att vara på.

/ Hannah Palmquist

Ribersborg 2024
En varm och vacker vecka i augusti drog Sveriges elitryttare in i Malmö för att inta Ribbersborg. Här bjöds det på en  
riktig hästfest när ATGs deltävling avgjordes. Fart, höjd, hästar och härlig publik gjorde denna vecka till en succé!
 Vi mjukstartade tävlingarna på onsdagen med uppvärmningsklasser och välkomnade hästarna som skulle bo över i  
tältstallarna. På torsdagen drog tävlingarna igång på riktigt med kval till ATG finalerna där Nicklas Arvidsson slog till  
med dubbelseger i både 135 och 145 kvalen.
 Fredagen bjöd på klasser upp till 145 där Shane Carey stod för den stora vinsten.
På lördagen var det äntligen dax för "heaten" och finalen i ATG som bjöd på precis så mycket spänning som vi hade  
hoppats på. När musiken ljöd i högtalarna och det var dax för prisutdelning stod än en gång Nicklas Arvidsson överst  
på prispallen i 135 och Antonia Andersson i 150.  
 Den avslutade dagen bjöd på Grand Prix, 150 där segraren blev Thomas Ryan. För att sedan avrunda veckan med  
4 års kval till Elmia och sedan farfyllda ponnyklasser. 
 Det blev en vecka vi sent kommer att glömma som bjöd på fantastiskt väder, glada människor, fina hästar och en  
underbar uppvisning av otroligt bra sport.
 Vi vill rikta ett stort tack till alla er som va med och bidrog, utan er hade inte det varit möjligt!

Vid pennan Ylva Wikman- ordförande tävlingssektionen

Hästarnas Mästare 2024
Under sommaren fick jag en förfrågan att verkligen utmana mig själv. De ringde från Jägersro galopp och frågade om jag 
ville vara med på ATG Hästarnas Mästare. Jag hann tänka tusen tankar, skulle jag våga eller inte och skulle jag hinna med 
och träna och förbereda mig. Vi fick lov att tjuvträna lite och jag åkte bort till stall Kolgjini i Vomb för att köra travhäst, 
kan säga att hjärtat satt i halsgropen när de skickade iväg mig med Aquarius Face men jag kunde inte fått en bättre lärare. 
Sen hann jag träna lite till, rida galopp en gång vilket gick fort som attan. Vi var också ett otroligt härligt gäng från de olika 
disciplinerna.
 När det väl var dags för den stora kvällen på Jägersro var jag ändå lite osäker på om jag kände mig trygg tillräckligt att 
axla alla de tre olika disciplinerna.
 Vi började med hoppning, min egen gren, där jag fick rida på Moonshine från ridskolan. Det gick strålande och vi vann 
den grenen.
Nästa gren var galopp, då kände jag ändå mig ganska trygg och tuff ! Men när det tog lite tid innan starten gick så hann 
jag tänka ”vad håller jag på med” sittandes på ett fullblod för andra gången i mitt liv. Men sen var det dags, flaggan drogs 
ner och iväg var vi. Vilken känsla, så fort det gick! Watch me Dance och jag kämpade tillsammans, tog täten direkt och var 
först över mållinjen. De som var där bevittnade nog mitt stora stora leende när jag skrittade bort till vinnarcirkeln. Väldigt 
mäktigt!
 Den stora finalen var såklart travloppet, där skulle vi hålla hästarna i trav hela loppet för att få extra poäng. När starten 
gick gjorde Infinitus raka motsatsen, han satte av i galopp och jag fick lite lätt panik och kände att jag har ingen aning om 
hur man får den att trava igen. Jag drog lite i tömmarna till höger och vänster och till slut travade han igen. Det kändes 
som en evighet av galopp men vi klarade oss iallafall från att bli diskade. Men sen var vi ju så långt efter, hur många hundra 
meter som helst. Infinitus var dock inte nöjd med att vara sist så han satte av i trav, som han kämpade för att komma ikapp 
dem andra. I sista kurvan var vi hack i häl men då tänkte jag att nu är krafterna slut. Vi gav det trots allt ett försök och klev 
ut på yttersidan om de andra och öste allt vad vi hade, (ja min drivning var allt annat än klassisk, men effektiv), och slutade 
trea i travloppet.
 Jag var osäker på om det skulle räcka till seger med tanke på vår galopp i starten, men det gjorde det. Så tack vare dessa 
tre fantastiska hästar stod jag som vinnare av ATG Hästarnas Mästare 2024! En upplevelse jag sent kommer glömma och 
som jag önskar alla som får chansen att ta den!
Julia Kringstad
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Kaféet
Kafeterian har öppet alla dagar under lektionstid och även när vi har tävlingar.  Där erbjuds både mellanmål, fika och lite 
för dom sötsugna. 
 På vintern säljer vi även julkalender och bingolotter till uppesittarkvällen ,där en del av försäljningen går till föreningen. 
Kafeterian är väldigt uppskattad på vintern då det är en varm plats att sitta på och varma drycker. 
På sommaren kan man svalka sig med något kallt som t.ex glass eller en kall dryck.
Vi har även utökat vårt sortiment och säljer pommes som vi snabbt kan tillaga i vår nyinköpta air-fryer. 
Den fungerar som en mötesplats för både vuxna och barn även mycket uppskattat att där finns personal att fråga om man 
undrar över något eller om man vill köpa en klubbtröja. 
 Nytt för i år är att en det har bildats en grupp på Facebook där frivilliga kan anmäla sig att hjälpa till i kafeterian 
PS. P.gr av höjda inköpspriser har vi varit tvungna att höja våra priser.  

Cafeföreståndare Irene Mattson

Ridskolecupen 2024
Återigen ett bra år för Malmö Civila Ryttarförening i 2024 års Ridskolecup. Klubbarna som vi mötte fram till finalen i  
Flyinge var Trelleborg och Staffanstorp.
  Vi arrangerade första omgången på hemmaplan i maj, där vi även gick ut som segrare. I hoppningen hade vi Tim  
Kapusta och Ruvejda Haliti och i dressyren hade vi Ella Lundborg och Malin Martin. Väldigt duktiga och fokuserade  
ryttare trots en stekande sol.
  Andra omgången bjöd Staffanstorp på och även där gick vi ut som segrare med starka prestationer från våra ryttare.
I hoppningen hade vi Yasmin Jassim och Betty Sjöström och i dressyren hade vi Evelina Sjöholm och Andreija Mugosa.
Denna omgång blev jag som alla andra omgångar väldigt imponerad av hur vi lyckades ställa om oss och anpassa oss efter 
Staffanstorps hästar.
 Sista omgången innan final bar det av till Trelleborg.  Här gick det kanske inte riktigt som vi hade hoppats på, vi siktar 
ju alltid på vinst men här kom vi hem med en andra placering trots väldigt fina ritter. I hoppningen hade vi Ioana Drumea 
och Amelie Orantio och i dressyren red Lea Reichenberg och Vendela Gyllin.
  Vi åkte hem och laddade om för finalen där man möter alla klubbar i Skåne som är med i Ridskolecupen.
Vi tog med oss Coco till hoppningen och till dressyren hade vi med oss Indy som då var relativt ny för oss på MCR. Vilka 
hästar!! Ryttarna som red finalen var Tim och Amelie i hoppningen och i dressyren red Evelina och Leia.
  Vi kom hem med en andra placering, fantastiska prestationer från samtliga ryttare! Vilken hejarklack vi hade med oss, 
vi är verkligen som en stor familj något som gör att detta jobb som lagledare känns så lätt. 
 Jag vill rikta ett stort tack till våra hästar, ryttare och alla ungdomar och barn som varit med och hejat fram vårt lag, och 
till alla föräldrar som ställt upp och hjälpt till.
 
Linda Tamandi 
Lagledare MCR 2024

Årets utmärkelser 2024
Stora hopppriset:  Julia Kringstad
140:  Ebba Falkenklev
130:  Sara Granqvist
120:  Ylva Wikman
YR:  Emma Pettersson
Jun:  Filippa Jenning
Löfte:  Anna Lundin
Dressyr
Lilla dressyrpriset: Malou Jandermark
Löfte:  Amelia Walfisz
Dressyr ponny:  Tilde Severinsson
Löfte:  Melissa Wigsten
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Tävlingssektionen 2024
2024 fanns Mcr representerade på tävlingar från 1* till 5*, i dressyr och hoppning, på ponny och storhäst.  
Vi har haft lag i hoppning storhäst: Elit, div1 och div 2. Dressyr ponny, div 2 och 3. 
Div3 laget I ponny dressyr vann alla deltävlingar och därmed även totalen! Div2 laget I ponnydressyr slutade på en grym 
2a plats I totalen. För lagen i storhäst hoppning bjöds det på många fina ritter och placeringar i några omgångar men tyvärr 
räckte det inte i totalen. 
 Mcr fanns representerade på flera stortävlingar som tex; Göteborg Horse Show, Falsterbo Horse show, breeders trophy 
och Jönköping Horse Show.

Kim Krog tog hem en seger i 150 heat i ATG på Göteborg Horse Show.
Julia Kringstad kom 2a i andra kvalet i 6årsklassen på Falsterbo.
Josefin Fransson vann 145 i Växjö.
Ebba Falkenklev vann 140 i Mantorp
Elleonore Hammargren tog hem segern i skånska mästerskapen för young riders.
Alma Nilsson Säll vann Malmö mästerskapen på Ribban.

Vid pennan: Ylva Wikman, ordförande tävlingssektionen 

Michael Burhoff Ylva Wikman Johanna Nilsson

Ted Burhoff Rebecca Grahn Emma Sjöholm

Camilla Rydberg Millerud Nathalie Pawlak 
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